
O Střední průmyslové škole stavební v Havlíčkově Brodě jsem se dozvěděl už na 

základní škole. Nevěnoval jsem tomu ale větší pozornost, protože k podání 

přihlášky na střední školu jsem měl ještě daleko. Až někdy v osmé třídě jsem si 

začal pokládat otázky, kam bych chtěl jít dál. Zpočátku jsem vůbec nevěděl. Ale 

poté, co jsem navštívil burzu škol, se mi právě stavebka zalíbila. Školu jsem si 

následně prohlédl na dni otevřených dveří. V tu chvíli už jsem měl jasno, že 

právě sem chci chodit. Líbilo se mi, že před přijímacími zkouškami byla možnost 

chodit na přípravu, kde jsem se toho hodně dozvěděl. Díky tomu jsem testy 

úspěšně zvládl a měl jsem velkou radost, když jsem byl na školu přijat.  

Hned po nástupu do školy proběhl adaptační kurz, kde to bylo super. Všichni 

jsme se tam seznámili, hráli jsme různé společenské hry. Řekl bych, že jako 

kolektiv jsme si hodně sedli. Máme také skvělého třídního učitele, který nás ve 

všem podržel. V prvním ročníku jsme ještě jeli na hory na Červenohorské sedlo, 

kde jsme se ještě více poznali a upevnili naše přátelské vztahy.  

Teď jsem v druhém ročníku a skoro pořád jsme na distanční výuce. Už bych se 

celkem rád vrátil do školy, protože učení doma je mnohem náročnější než ve 

škole. Neříkám, že se to nedá zvládnout, ale už mi chybí ta parta. 
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